
 

Referat for bestyrelsesmøde d. 11. maj 2022 kl. 18 til 20 

Mødested:  

Mødet afholdes i Børnehuset Hånbæk, Rømøvej 10, 9900 Frederikshavn 

Deltagere: 

Karin Holm Hansen, Laila H. Pedersen, Bente Thomsen, Pernille Thomsen, Thomas P. 

Levorsen, Maika Nikolajsen, Kristian Harving, Kirsten Hald Jensen,  

 

Afbud: Line Ejsenhardt, Helle Strøm, Mia Aae, Helle Bonde Jensen (Suppleant), Olenka 

Hartman Pedersen (Suppleant),   

 

Referent: 

Tia Toft Piilgard 

Dagsorden: 

 

1. Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde  

 

2. Orientering ved Thomas 

a. Informationer fra dialogmøde d. 6. april 2022 

  Thomas og Karin har været til dialogmøde med politikerne. Dette var 

første dialogmøde med Christina Lykke som formand for BUU. 

På mødet blev budget 2023 drøftet – herunder hvilke økonomiske 

udfordringer de ukrainske flygtninge kan medbringe. 

På mødet blev der også drøftet hvordan skoleområdets nye 

tildelingsmodel, som blandt andet vil tage hensyn til skolernes sociale 

belastning, vil blive sat i værk på skolerne. Dette kunne også være 

interessant at føre over på dagtilbudsområdet. 

Derudover blev der drøftet øremærket barsel til mænd, samt den 

kommende ændring ift. at børn har opstart i dagtilbud, når de er fyldt 3 

år. 

 

BUU fortsætter med at friholde dagtilbudsområdet for den pålagte 

besparelse på 0,1% i budget 2023, men eftersom at flere børn har 

brug for ekstra hjælp, bliver børnene dyrere, hvorfor denne besparelse 

ikke kan mærkes i samme grad som tidligere. Der er et stigende antal 

anbringelser fra Center for Familie. 

 

Næste dialogmøde er planlagt til at blive afholdt d. 10. august, men da 

denne dato ligger indenfor sommerferiens afholdelse, vil Thomas 



 
drøfte denne dato på dialog-formødet i juni. 

Afholdes dialogmødet på den planlagte dato, vil det blive afholdt inden 

næste bestyrelsesmøde. Det aftales derfor, at evt. punkter til drøftelse 

kan sendes på mail til Thomas eller Karin.  

Det er vigtigt at bestyrelsesmedlemmerne prioriterer deltagelse i dette 

dialogmøde. 

 

b. Sommer-hygge for personalet i Dagtilbudsdistrikt Vest  

- Vi skal have fastsat en dato samt have dannet en arbejdsgruppe 

  Bestyrelsen aftaler, at arrangementet afholdes fredag d. 10. juni 2022 

fra kl. 16 til 18 i Børnenes Hus Lærkereden. 

Det aftales at der grilles pølser og brød over bål. 

Thomas sørger for at tjekke op på om det er muligt at få lokale 

virksomheder og/eller foreninger til at sponsere arrangementet. 

Tia udarbejder en invitation (med tilmelding), som udsendes på mail til 

bestyrelsen samt alle medarbejdere i Dagtilbudsdistrikt Vest. 

Arbejdsgruppen bestående af Thomas, Kristian og Kirsten godkender 

invitationen inden udsendelse. 

 

c. Drøftelse omkring forældreråd 

  Bestyrelsen drøfter hvorvidt der er behov for at få forældreråd op at 

stå i de enkelte huse. 

Dagplejen ønsker ikke umiddelbart et forældreråd, da de ikke ønsker  

at være lagt fast på opgaver, samt fordi forældrene ikke har relationer 

til forældre hos de andre dagplejere. 

Skovbørnehaven og Lærkereden har forældreråd, men grundet 

corona har der været stilstand i et stykke tid. 

Troldehøj har pt. ikke et forældreråd, men ifølge en hurtig rundspørge, 

er der et ønske om at få et op at stå.  

Det aftales derfor, at bestyrelsen vil forsøge at sætte gang i 

forældrerådene igen, samt sørge for at emnet tages op på 

institutionernes kommende forældrearrangementer. Samtidig er det 

en god idé at tage kontakt til afdelingslederne og eventuelt allerede 

aktivt deltagende forældre.  

 

d. Drøftelse omkring yderligere information til forældrene omkring 

bestyrelsesarbejdet ud over det nuværende.  

Hvad er ønskerne og hvem griber opgaven? 

  Bestyrelsen ønsker at  formidle yderligere information om hvad der 

sker og hvad der drøftes i bestyrelsen. 

Det foreslås at forældrerepræsentanterne i bestyrelsen har fokus på 

de lukkede forældre Facebook grupper. Hvor de her kan lave en lille 



 
appetizer for bestyrelsesarbejdet. 

Maika afprøver om dette vil have en effekt i Troldehøjs forældre 

Facebook gruppe. 

 

 

3. Orientering ved Karin 

a. Ansættelser i distriktet 

  Vi har igen været så heldige at kunne ansætte nye medarbejdere. 

Vi har netop fastansat en pædagog samt en ny medarbejder i 

køkkenet i Børnenes Hus Lærkereden. 

I Troldehøj er der ansat 2 nye pædagoger. 

Derudover har vi nogle medarbejdere i tidsbegrænsede ansættelser 

pga. langtidssygdom. Det forventes at nogle af de tidsbegrænsede 

stillinger vil blive konverteret til faste stillinger grundet fratrædelse. 

Derudover vil der grundet øget tilgang af børn blive slået en fast 

stilling op som dagplejer med placering i den sydlige del af 

Frederikshavn by.  

Efter sommer vil der blive en stilling ledig i vores Støtte-Ressource 

Team grundet fratrædelse til efterløn. 

På baggrund af et møde med økonomiafdelingen er der frigivet midler 

til yderligere ansættelser i distriktet - både faste og midlertidige. Alle 

stillingsopslag vil snarest blive slået op 

 

b. Projekt Vikaransættelser 

  På baggrund af ekstra midler har distrikt øst og vest igangsat et 

projekt med ansættelse af faste vikarer. Dette betyder at hver 

afdelingsleder får – ud over deres vikarbudget – en fastansat vikar, 

som kan bruges som flyver i huset. Projektet kører fra nu og resten af 

2022, og evalueres ved udgangen af året.  

 

4. Budget (bilag vedlagt) 

a. Budgetrapporten gennemgås 

 Budgetrapporten viser at vores forbrugsprocent pt. er lidt lav, men 

dette vil sandsynligvis ændre sig henover året. 

Ellers ingen yderligere kommentarer eller spørgsmål. 

 

5. KVALid i Dagtilbudsdistrikt Vest  

a. Bente, Pernille og Laila fortæller om hvordan der arbejdes med KVALid i 

Dagtilbudsdistrikt Vest  

 Dette punkt udsættes til næste bestyrelsesmøde grundet lavt 

fremmøde 

 



 
6. Fællesskabsuger 2022 

Punkt fra Laila  

 Frederikshavn Kommune kører temauger omkring FN’s 17 

Verdensmål i samme periode, som Dagtilbudsdistrikt Vest afvikler 

fællesskabsuger. Laila er i den forbindelse blevet kontaktet at Trine 

Graarup (adm. Ass. Center for Dagtilbud) ift. til at høre mere om 

hvorvidt vores fællesskabsuger passer ind sammen med de 17 

Verdensmål. Det aftales at Laila videregiver Bentes 

kontaktoplysninger, da hun er en af tovholderne på dette års 

fællesskabsuger. 

 

7. Eventuelt 

 Næste møde:  

 opfølgning på bestyrelsesinformation på Facebook 

 Punkt omkring KVALid på næste møde. 

 Næste møde er 31. august 2022 


